
 
 

 

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL DE BARRIS 
 
Número: 2 
Data: 07/10/2021 
Lloc: Salo de sessions 
Hora 19:00 

 

 
 
Ordre del Dia 
 
1. Aprovació d  
2. Presentació de la Unitat de Relacions amb la Comunitat de la Policia Local  
3. Funcionament del consell de barris  
4. Escombraries  
5. Brigada  
6. Instàncies enviades  
7. Enllumenat públic  
8. Cablejat telefonia/fibra destensat  
9. Subvencions  
10. Pavimentació carrers  
11. Nomenclàtor  
12. Protocol de dol  
13. Formació a entitats novembre  
14. Activitats previstes fins a finals d'any  
15. Altres informacions d  
16. Precs i Preguntes.  

 
 

Assistents Entitat 
Ada Agut Agut Domenech Regidora Participació Ciutadana/Presidenta 
Montse Muñoz Muñoz Montoro Tècnica de Participació Ciutadana 
Susana Ibáñez García Secretària 
Josep Sans Farré A.P.P. Fincas Oasis 
Manuel José Claramunt Veintimilla AAVV La Rambla-Eixample 
Rosa Maria Cercuns Martin AAVV Casc Antic 
Albert Rodriguez Moya AV Les Planes 
Antonio Lopez Fernandez AV Ribes Blaves 

Assistents del consistori PONENTS 
Jordi Lopez Guevara Regidor de Festes 
Xavier Rota Boada Regidor de Cultura i Memòria Històrica 
Miquel Carreño Delgado Cap de Gestío i Espai Púlblic 
Xavier Gala Sergent de Policia 
Albert Font Caporal Policia de proximitat 
Miguel Àngel Bustos Agent Policia de proximitat 



 
 

 

 
 
 
 
Desenvolupament del Consell  
 
A les 19.00 hores, del dia 7 d octubre de 2021, comença el Consell extraordinari de 
Barris al Saló de Plens t 
 
1. Aprovació acta anterior 
 
S aprova per unanimitat l acta anterior de data 10 de març de 2021 
 
2. Presentació de la Unitat de Relacions amb la Comunitat de la Policia Local 
 
La Regidora Sra. Ada Agut dona pas perquè un responsable de la policia local presenti 
una nova unitat, dins de la policia, encarregada de les relacions amb la comunitat. 
 
El Sergent de policia Sr. Xavi Gala explica que aquesta unitat estarà formada per dos 
efectius, actualment un caporal i un agent de policia, s encarregaran de les tasques 
més properes, volen estar més a prop del ciutadà, es fa un gran esforç destinant 
aquests dos agents que es diuen Albert i Miguel, que faran un horari central de dilluns 
a divendres de 10 a 18 h i que estaran destinats a aquestes tasques de recollir totes 
aquelles inquietuds dels ciutadans.  
 
La Sra. Ada Agut pregunta si tindran una mena de calendari per visitar les 
associacions. El Sr. Xavi explica que ja porten dies fent-les i que amb això muntaran 
un calendari, estan actualitzant contactes i s organitzaran amb les associacions, serà 
una mica flexible a les necessitats. 
 
El Sr. Josep Sans de l A.P.P. Fincas Oasis, pregunta si a banda de les visites 
concertades faran carrer, el Sr. Albert li respon que sí, que tant ell com el Miguel volten 
en moto per fer aquestes tasques, i volen canviar una mica la percepció de veure a la 
policia, també compten amb mitjans tecnològics que els permeten veure les 
incidències a temps real. 
 
El Sr. Josep Sans, diu que des de la policia sempre els diuen que els avisaran per 
exemple de talls de carretera, però que mai els truquen, i demana que si la persona 
que està a la centraleta els pogués avisar. El Sr. Xavi diu que per la persona de 
centraleta és molt complicat  fer-ho, que si hagués algun aplicatiu per fer-ho ràpid, ho 
farien, però que s ha de trobar el sistema que a més compleixi amb tota la normativa 
de protecció de dades, però que tot el que estigui en la seva mà ho faran.  
 
3. Funcionament del consell de barris  

 
El Sr. Manuel José Claramunt de l AAVV La Rambla-Eixample, comenta que l acta de 
l  aquesta setmana, i demana que  abans, que per 
motius professionals no tenen temps de llegir-la. La Sra. Montse Muñoz li respon que 
segons el reglament del Consell s  d  juntament amb la convocatòria. El Sr. 
Manuel José Claramunt proposa enviar-la abans i també després juntament amb la 
convocatòria, la Sra. Montse Muñoz diu que no és obligatori, però que es considerarà. 



 
 

 

El Sr. Manuel José Claramunt pregunta si es pot gravar la sessió del Consell. La Sra. 
Montse Muñoz comenta que el consell és un espai de confiança i potser gravar fa que 
no es parli amb tranquil·litat.  
 
Pel que fa a l enviament de l acta amb anterioritat, la Sra. Ada Agut diu que s ho 
apuntarà i es valorarà enviar-la abans.  
 
El Sr. Manuel José Claramunt manifesta que no hi ha prou temps per reunir-se i 
concretar els temes que volen portar al Consell perquè  amb molt poca 
antelació, i demana que  el termini per aportar els temes. 
 
La Sra. Montse Muñoz contesta que amb el tema Covid s ha canviat la pauta de 
Consell, i es convoca segons les necessitats, la Sra. Ada Agut diu que no s ha 
d esperar a que l Ajuntament convoqui per aportar temes i que si les entitats tenen 
temes per portar al Consell es pot convocar, que es poden convocar tants consells de 
Barris com siguin necessaris.  
 
El Sr. Manuel José Claramunt demana que si en comptes de 24 hores poguessin tenir 
una setmana per poder aportar temes. La Sra. Montse Muñoz li respon que en un 
Consell extraordinari és molt difícil deixar una setmana per aportar temes. El Sr. 
Manuel José Claramunt diu que és qüestió de voluntat, si es té alguna idea que a 
mitjans d octubre es convocarà un Consell de Barris estaria bé poder saber-ho a 
principis de setembre. Que liïn els terminis i siguin una mica més flexibles.  
 
4. Escombraries  

 
El Sr. Manuel José Claramunt diu que han parlat amb treballadors de l empresa de 
neteja sobre quan passen els camions de neteja i no coincideix amb la informació que 
li va donar el Sr. Miquel  Carreño, el Sr. Miquel diu que la informació li van facilitar des 
del departament de medi ambient, que els hi tornarà a demanar i li farà arribar. 
 
El Sr. Manuel José Claramunt comenta, que no fos el cas que, l empresa no estigui 
complint amb el servei de neteja. El Sr. Miquel li respon que és un servei que està 
auditat per una auditora externa no vinculada amb l empresa, i si això no  
complint la mateixa auditora ho hauria informat, que tornarà a demanar les dades i les 
hi facilitarà. La Sra. Montse Muñoz diu que com és una informació estandarditzada, 
quan es tingui es farà arribar a les altres associacions, exceptuant l Oasis que la ràtio 
no és la mateixa al ser una zona d extraradi. 
 
5. Brigada  

 
El Sr. Manuel José Claramunt diu que no ha rebut cap avís d intervenció de la brigada, 
però que si han anat, el Sr. Miquel diu que s ha de reprendre les reunions amb les 
associacions, és veritat que han anat i que no s ha avisat directament amb les 
associacions, ja que no tenen una persona que es dediqui a fer aquestes 
comunicacions, les reunions amb les associacions sí que es faran i els hi remetran el 
llistat d incidències del barri, però les actuacions es fan d ofici i no avisen, en cas que 
l actuació sigui directament al local de l associació sí que avisen. El Sr. Miquel 
presenta en pantalla de projector el calendari d actuacions 2021. 
 
 



 
 

 

 
6. Instàncies enviades  
 
El Sr. Manuel José Claramunt, pregunta en quin termini els hi han de contestar les 
instàncies, la Sra. Montse Muñoz contesta, que si no hi ha requeriments que parin els 
terminis i és un tràmit simple són trenta dies. Si s obre un procediment administratiu el 
termini acaba quan finalitza el procés. 
 
7. Enllumenat públic  
 
El Sr. Albert Rodriguez de l AV Les Planes, comenta que hi ha una zona de les Planes 
al carrer Vall d Aran en la cruïlla Occitània i Maresme, on hi havia tres joves i en 
aquella zona no hi ha quasi bé llum, hi ha un fanal que no funciona, i van estar a punt 
d atropellar-los. El Sr. Miquel diu que aquestes últimes setmanes han estat reparant-
les perquè va haver-hi una avaria. Quan es va dissenyar la col·locació dels fanals del 
barri de les Planes els van posar molt separats, tot i que s ha canviat l enllumenat a 
llums led és veritat que queda alguna ombra que quan alguna llum falla es veu fosc. 
L enllumenat de les Planes és un dels projectes que es vol fer, es pot estudiar posar 
un fanal al mig.  
 
La Sra. Rosa Maria Cercuns de l AAVV Casc Antic, diu que hi ha fanals que no 
funcionen, el Sr. Miquel li contesta que els tenen identificats i faran la reparació. 
 
8. Cablejat telefonia/fibra destensat  
 
El Sr. Albert Rodriguez diu que  hi ha dos punts un al Carrer Vallès, on està la cafeteria 
de Ca la Cris, i l altre és al carrer de la piscina, que amb la mà pots arribar a tocar el 
cablejat de telèfon, El Sr. Miquel contesta que això és una lluita que tenen amb 
telefònica, tot i que s actua d ofici quan hi ha un perill imminent, ja que saben que 
telefònica no vindrà al moment, el Sr. Albert Rodriguez diu que el fet de canviar a fibra 
no treuen els cables de coure i s acaben trencant i caient, el Sr. Miquel contestat que 
poden consultar d iniciar algun expedient, pren nota. El Sr. Antonio López de l AV 
Ribes Blaves, diu que també hi ha molts carrers amb cables penjants. 
 
9. Subvencions  

 
El Sr. Manuel José Claramunt informa que hi ha un grup de coordinació de barris i 
totes les associacions estan convidades a assistir-hi a les seves reunions, diu que té 
entès que s ha trucat a totes les associacions i les que han volgut assistir i han anat. 
 
La Sra. Montse Muñoz informa que les subvencions de festes de 2021  intentant 
que entrin per la propera junta de govern, es farà una junta extraordinària-urgent el 
dimecres, ha estat molt complex el procediment, i  treballant per poder entra-ho a 
la propera junta. 
 
La Sra. Ada Agut diu que la reunió que li han demanat de subvencions per parlar amb 
ella el dia 13, considera que no està bé parlar de subvencions amb unes associacions i 
les altres associacions no en sàpiguen res, diu que pensa que és aquí on s ha de 
parlar amb totes les associacions, el Sr. Manuel José Claramunt diu que personalment 
no vol parlar aquí de subvencions. La Sra. Montse Muñoz diu que les subvencions 



 
 

 

afecten a totes les associacions, ja que són de concurrència i que es reparteix diner 
públic,  per tant, temes de subvencions de concurrència afecten a tothom. La Sra. Ada 
Agut diu que interessa a totes les entitats i que tothom ha de tenir l oportunitat de dir-
ho tot, igualment ella es posarà en contacte amb ells i ho parlaran. 
 
10. Pavimentació carrers  

 
El Sr. Albert Rodriguez diu que aquest tema es va parlar en  consell, però no ha 
vist que  fet a les planes, El Sr. Miquel mostra en pantalla un plànol amb totes les 
actuacions de pavimentació que s ha fet a les planes en aquests últims 4 anys, mostra 
també totes les actuacions previstes en els anys 2022 i 2023, i diu que les Planes és 
un lloc on està previst fer actuacions, la priorització quant a planificació de 
pavimentació és fer el flux d entrada al Barri, el Sr. Albert Rodriguez pregunta sobre les 
puntes del Barri, el Sr. Miquel contesta que de moment no estan previstes, però es pot 
consensuar amb els veïns dels Barris les actuacions puntuals, que sí que les van fent 
quan hi ha un sot que té perill, hi ha carrers històrics i es va fent campanyes puntuals 
per treure el perill, però el pressupost és limitat.  
 
El Sr. Antonio López diu que no és partidari de posar asfalt ni ciment a Ribes Blaves, 
però si que és veritat que la majoria de camins són de terra i amb les últimes pluges no 
es pot passar hi ha llocs que només posant una mica de zahorra ja valdria.  
 
El Sr. Miquel diu que ho poden parlar, que poden posar zahorres, però potser amb les 
primeres pluges saltarà la meitat de la terra. 
 
11. Nomenclàtor  
 
El Sr. Xavi Rota, informa que entre el 2016 i 2018 es va crear el reglament de la 
comissió del nomenclàtor, que està formada per tots els partits polítics amb 
representació a l Ajuntament, tècnics, i assessors històrics, per tal que triar el nom dels 
carrers sigui més transparent i participatiu. Un dels detonants és la llei de memòria 
històrica del 2007, que diu que s ha  els noms dels carrers amb l objectiu final 
de fer-los més representatius de la societat  igualitària i democràtica, es prioritza noms 
de dona perquè són molt minoritaris, i s elimina noms que facin referència a actes poc 
democràtics.  
 
A Olesa hi ha rectificació de noms, i noms nous perquè no es tenien, al Barri Sant 
Bernat hi ha carrers i places que no tenen nom oficial adjudicat. La setmana passada 
es va fer comissió de nomenclàtor, i es va aprovar amb vots positius i l abstenció de 
ciutadans, la proposta de noms: Alfons Sala que passa a ser carrer dels Arbres, Plaça 
del terç de nostra Sra. de Montserrat es dirà plaça de la Dignitat, el Sr. Xavi Rota 
explica l origen de cada nom i el perquè de la proposta, el carrer Duc de la Victòria es 
dirà Rosa Arena, que era una dona Olesana que va contribuir amb la defensa del país. 
 
Hi ha dos noms que s han de rectificar perquè estan malt escrits, que són: el carrer 
Metge Carreras que es dirà Metge Carrera, i el carrer Argelines que el correcte seria 
carrer Angelines. En quant als carrers que no tenen nom, l objectiu és que sigui la 
ciutadania que l esculli, podran enviar les seves propostes i la comissió escollirà els 
noms entre tots els proposats. El 15 d octubre es faran unes jornades per explicar els 
canvis de nom d aquests tres carrers, deixa clar que no serà cap trasbals pels veïns 
afectats, perquè  serà l encarregat d informar i fer els tràmits, es farà una 



 
 

 

acreditació en cas del DNI i carnet de conduir perquè no i de pagar res, les 
escriptures i  herències no és problema perquè el cadastre no varia. Tot això 

 als veïns i  farà arribar un document de resum i explicació. S haurà de 
portar a Ple, hi haurà termini d al·legacions i després es farà l aprovació definitiva, ens 
poden anar al febrer o març. L any vinent també es farà l apartat de noms nous, i tot el 
procés de participació, en la difusió que s enviarà també s informarà que es farà 
aquesta 3a fase.  
 
La Sra. Montse Muñoz diu que si hi ha veïns que tenen preguntes, hi haurà aquestes 
sessions informatives i els flyers explicatius amb la informació més important.  
 
El Sr. Josep Sans diu que l única plaça que no té nom és la plaça del local social, i fa 
temps que estan buscant un nom, quan l assemblea del barri ho aprovi se li enviarà a 
la comissió del nomenclàtor. El Sr. Xavi Rota explica les formes de presentar les 
propostes: correu electrònic a l arxiu (arxiu@olesademontserrat.cat) o instància, també 
dóna el seu correu electrònic per qui vulgui posar-se en contacte amb ell 
rotaxb@olesademontserrat.cat o enviant un correu al departament de cultura. Si estan 
interessats també podem venir com assistents a les comissions que es faran. 
 
12. Protocol de dol  

 
La Sra. Ada Agut informa que al mes d abril es va aprovar el protocol de dol en cas de 
feminicidi, i que està pensat que els comerços, entitats i associacions tindran una 
mena de pòster penjat al vidre per fer-ne difusió. 
 
13. Formació a entitats novembre  
 
La Sra. Ada Agut informa que demà  la informació del curs de formació a 
entitats Enxarxant-nos . La Sra. Montse Muñoz informa que bàsicament és un 
projecte de formació que ofereix la Diputació, per donar les eines per arribar millor a la 
ciutadania per poder tenir socis, i també com treballar de forma transversal amb altres 
entitats del nostre àmbit o no. El curs es virtual i es fa connectant-se des de casa. El 
Sr. Albert Rodriguez proposa connectar-se junts des de l Ajuntament, la Sra. Montse 
Muñoz i la Sra. Ada Agut comenten que és bona idea i que cadascú decideixi des d on 
ho vol fer. La Sra. Montse Muñoz informa que la inscripció es farà des de la plataforma 
decidim . 

 
14. Activitats previstes fins a finals d'any  
 
La Sra. Ada Agut anima a col·laborar a les entitats tant per Nadal com per Reis. La 
Sra. Montse Muñoz diu que en aquests moments no es sap com estarem però que 
s està treballant per tirar endavant el màxim d activitats.  
 
El Regidor de Festes Sr. Jordi López, informa que s espera poder fer un cap d any 
amb normalitat, hi haurà Tió de Nadal i es farà el màxim que la situació de la pandèmia 
deixi fer, les discoteques ja s obren amb passaport Covid, aquest pot ser un pas previ 
a la flexibilització. La festa de Cap d Any dependrà de com vagi evolucionant la 
pandèmia, en quant a Reis l any passat no van haver Carrosses, aquest any confiem 
que això ja no serà així, i les carrosses ja estan en marxa.   
 
La Sra. Montse Muñoz pregunta a les entitats si tenen previst activitats per Nadal, El 



 
 

 

Sr. Josep Sans diu que no tenen previst res, la Sra. Rosa Maria Cercuns comenta que 
els falta saber distàncies i percentatge d aforament. El Sr. Albert Rodriguez diu que a 
les Planes van fer Pare Noel, que el volien fer al local, però com no va poder ser van 
fer un cercavila pel barri, i el Pare Noel anava donant un obsequi per cada soci, aquest 
any la idea es fer-ho al local, però si no es pot, tornaran a fer lo de l any passat. El Sr. 
Josep Sans informa que no faran activitats fins l any vinent, el Pare Noel ho faran, però 
si no ho poden fer al local, les famílies que ho demanen vindrà el Pare Noel a casa 
seva. 
 
15. Altres informacions d  

 
El Sr. Manuel José Claramunt comenta que li ha arribat de gent del barri una qüestió 
que ha sortit de peticions del procés participatiu, molta gent del barri està d acord en 
canviar el sentit del tràfic del carrer Barcelona i Cebrià Montserrat, perquè quan es 
tanca el carrer pel col·legi, el que vol creuar-ho ha de donar molta volta, si les 
direccions estiguessin al revés pujaria per Barcelona i per sota de l escola. La Sra. 
Montse Muñoz diu que aquesta proposta està a la plataforma. 
 
La Sra. Montse Muñoz informa que aquest any en el procés participatiu disposaràs 
d un moneder i podràs anar donant el teu vot i votar projectes fins a esgotar els diners 
del moneder.  
 
16. Precs i Preguntes.  
 
El Sr. Josep Sans pregunta al Sr. Manuel José Claramunt sobre el grup que han creat, 
si és perquè no confien en el Consell de Barris o en l Ajuntament. El Sr. Manuel José 
Claramunt diu que la reunió d aquest grup no és per desconfiança amb ningú, però pot 
ser que s hagi demanat amb l Ada directament perquè inspira més confiança que quan 
ve més gent de l Ajuntament. El Sr. Josep Sans diu que les subvencions s han de 
tractar al consell de Barris, i es sent ofès perquè ell volia parlar d aquest punt, i quan 
s ha retirat el punt perquè es parlarà en un altre grup paral·lel s ha quedat sorprès. El 
Sr. Manuel José Claramunt diu que, parla per ell, que ha perdut una mica de confiança 
en l Ajuntament, i no parla d aquest tema perquè ha quedat amb la gent d aquest grup 
que es parlarà directament amb l Ada d aquest punt amb tranquil·litat, el Sr. Manuel 
José Claramunt convida a les associacions a assistir-hi, la Sra. Rosa Maria Cercuns 
comenta que ho troba lleig. La Sra. Montse Muñoz diu que les subvencions és diner 
públic i el seu repartiment és en base a criteris objectius, és important que ho tinguem 
present i que davant l enrenou pugui constar en acta que el tema de les subvencions 
es fa de forma totalment pulcra, i es puntua directament dels criteris de les bases.  
 
El Sr. Josep Sans diu que creu que és en el Consell de Barris on s ha de tractar. La 
Sra. Ada Agut diu que és el que ha dit abans, que aquesta reunió s havia de fer aquí, 
el Sr. Manuel José Claramunt diu que  que es fa és una reunió per parlar amb la 
regidora. Davant la situació, la Sra. Montse Muñoz diu que en la instància de sol·licitud 
de cita no es deia el tema a parlar, creu que s hauria de deixar reposar el que estava 
passant respecte a la reunió i amb el cap més fred que cadascú pensi com cal fer.   
 
La Sra. Ada Agut comenta que en el primer Consell de Barris, ella ja va dir que la 
intenció era que hi hagués un ambient distès i d , i quan comencen a sortir 
grups paral·lels que fan el mateix que  de fer al Consell de Barris no agrada 
perquè hi ha entitats que queden excloses. Ella el que veu és que l Ajuntament ha 



 
 

 

d anar de la mà amb les entitats i ajudar-les en tot el que pugui, la voluntat seva 
sempre és la d ajudar i anar tots a la una.   
 
El Sr. Manuel José Claramunt diu que també s ha d entendre que les persones que 
estan a les associacions poden fer en el seu temps lliure el que vulguin i tenir la 
llibertat de poder reunir-se i parlar, hi ha temes que aquí no vol parlar. 
 
No havent més temes a tractar s aixeca la sessió a les 21:27 hores 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
La presidenta del Consell                                    La secretària 
Ada Agut Domènech         Susana Ibáñez Garcia   
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